

Referat af best. møde den 21.08.23, kl. 19

Vibsevej 69i, Vesterhave, 4736 karrebæksminde

Møde deltagere: Lars, Henriette, Mikkel, Jytte og Martin

Afbud: Jens

Dagsorden:

1. **Godkendelse af referat:** Godkendt

2. **Nyt fra formand:** Info vedr. Lejekontrakt/kontakt til Næstved Havn/Sejlkлуб/toiletforhold/bro/dige og strategi .

Lars har undersøgt Lejemålet: Lejemålet gælder til det af en af parterne med 6 mdrs. varsel opsiges. Best. vil arbejde frem mod, at få en 5 årig lejekontrakt, så vi ved hvor vi skal være fremover, dog med genforhandling hvert år, så vi ikke låses fast hvis tiden viser noget andet.

Sejlkлубben har nybygning af klubhus i udbud: Sejlkлубben tager stilling til, tilbuddet af nye faciliteter ultimo august. I bygge perioden, sættes der en toiletvogn op, så vi fortsat har et sted, at forette vores nødtørft, trods byggeri.

Diget: Der er undersøgt, mulighed for at fjerne jordvolden/diget og sætte et assobevæg op, med gennem ud for sauna. Det vil være en stor omkostning for klubben. Det er derfor besluttet, at vi ikke gør mere ved det, alle har mulighed for, at komme til stigerne hele året, og det er ikke det vi skal bruge medlemmernes penge til.

Strategi: *At finde ud af, hvad kan vi og hvad må vi;* I forhold til både klubhus og sauna samt flisebelægning rundt om trappen og ud til diget, at forlænge broen ud, hvor det er lidt dybere og hvor adgang til vandet kan blive mere brugervenlig. Best. vil med de faciliteter og muligheder der pt er, gøre det lækkert og brugervenligt for de medlemmer vi har.

Martin taler med teknisk forvaltning, vedr. muligheder i forhold til sauna, klubhus og flisebelægning, til næste bestyrelsesmøde den 18. sept.

3. **Indkommende post:** ikke noget.

4. **Orientering fra kasser:** Der er styr på regninger og posteringer. Mobilpay er problematisk da man ikke kan tjekke, hvem og hvad der er betalt. Det er besluttet, at Mikkel kontakter Dineo regnskabssystem, pris 300 pr. mdr. så det bliver overskueligt, at tjekke indbetalinger.

5. **Orientering fra ansvarsområder:**

- **Medie udv.:** Hjemmeside/foreninglet: Ditte Maria vil komme med et oplæg kl. 19.30. Hvem har kontakten

til Maria? Lars

Ditte Marie havde ikke mulighed for at komme i aften, men præsentere oplæg til hjemmeside, hvor foreningslet kan integreres, senere. Ditte Maria arbejder videre med det. Best. afventer tilbud på oprettelse, drift og håndtering.

- **Teknikudv.:** Klargøring af sauna, vedr. reparationer og skift af varmelegeme. Jens

Martin (Elektiker) vil få lavet en kassette til, at beskytte ovne, Firmaet PK Jepsen sponsorerer dette.

- **Klubhusudv.:**

Det er besluttet, at etablere en *bænk midt i klubhuset*, så der bliver mere plads til vores egendele. Mikkel tager undersøger og indkøber. Jytte køber hylde til smykker, høreapparater mm.

Sauna renovering før sæson start: De reparationer der er lavet på bænken sidste år har ikke holdt og skal skiftes. Samtidig skal der indhentes tilbud på en afskærmning på broen. Jens tager kontakt til tømmeren.

Hovedrengøring af sauna før opstart. Jytte bestiller dette når renovering af bænke er klaret.

Sæsonstart: Søndag den 1. okt. fælles badning fra stranden kl. 10, efterfølgende en lille skarp og vand/øl på stranden eller foran klubhuset.

- **Bro/pladsudv.:**

Forbedring af forhold på badebroen: Best. vil komme med et oplæg til broens forbedring og forelægge det for Næstved Kommune Turistudv. Lars tager den kontakt

- **Medlemsstyring:** der er venteliste 151.

- **Gusudv.:** Martin indkøber olier, og invitere til gus møde på kanalkroen og Jens laver en liste på gudmestre til fuldmånebadning. Best. var enige om at belønne gusmestrene med et måltid mad på Kanalkroen.

6. Indkommende emner:

a. Friluftsturisme ? Lars Se under pt. 5 Bro/pladsudv.

b. Festudvalg ? Planlægger ølsmagning på Humle.

c. Fuldmånebadning indhold: Fokus på gus, der vil ikke være snak eller lignende. Fuldmånebadning vil være slået op på fb, så man kan tilmelde sig. Et forsøg på, at undgå medlemmer kører forgæves.

d. Evt. ændring af kodelås til chip v/Lars Det
undersøges mulighed for at benytte chip pris kr. 30.000. Best. udskyder etablering, til der er styr på, hvad vi må.

e. Kontingent indbetaling, brug af Mobilpay? v/Mikkel se pt. 4

f. Isætning af stiger i havnen: Lars og vil forsøge at finde mandskab til, at få de stiger i vandet til tiden, uden at benytte kran.

7. **Fremtiden:** Hvad må vi og hvad kan vi? Flytbare faciliteter ? Styringsgruppe? Se pt. 2 Strategi.

8. **Evt.**

9. **Punkter til næste møde:**

Hvad må vi og hvad kan vi? Martin og Lars

Hjemmeside/foreningslet

Kommende datoer: Den 18. sept. - 20. nov. - 2024 , 22. jan - 11. marts, April generalforsamling venter på tilbagemelding fra Smålandshavet.

Hvor afholdes næste møde ? Hos Henriette, Vigen 17, Enø den 18. sept. kl. 19

Ref.: Jytte